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Onderwerp:   

Veerpont Bronkhorst - Brummen 
Inleiding 
 
 
De veerpont tussen Bronckhorst en Brummen dreigt uit de vaart te raken. 
Na beantwoording van schriftelijke vragen die hierover door de VVD in november 2023 
zijn gesteld, zijn er nieuwe ontwikkelingen: 
De laatste plannen voor een oplossing zijn om de ondernemers op te roepen een rol te 
gaan spelen in het behoud van het pontje. Daarnaast spelen bij de Provincie 
ontwikkelingen, om een bijdrage tot behoud van de pont te komen.  
Zie hiertoe de bijgevoegde artikelen.  
 
https://veerponten.nl/nieuws/reddingsplan-voor-veerpont-bronkhorst/ 
https://gelderland.sp.nl/nieuws/2024/06/sp-wil-dat-provincie-veerpont-bronckhorst-brummen-
opkoopt 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. Wat is de meest actuele stand van zaken? 
 
De gemeente Brummen is contactgemeente en penvoerder voor dit veer, wij 
hebben van hen geen nieuwe actuele informatie ontvangen. Voor zover wij 
weten is de veerbaas nog steeds op zoek naar een overnamekandidaat. De 
informatie van de website veerponten.nl over het reddingsplan is nieuw voor 
ons. 

 
2. In het artikel wordt expliciet genoemd dat Brummen zich hard maakt om de 

pont in de vaart te houden, door hem financieel te steunen en te helpen zoeken 
naar oplossingen. Wat is de relatie met gemeente Bronckhorst hierin en hoe 
kijkt Bronckhorst tegen deze situatie aan? Waar staan wij in deze situatie?  
 
Beide oevergemeenten (Brummen en Bronckhorst) treden samen en 
gelijkwaardig op in dit dossier. Zowel Brummen als Bronckhorst hebben geen 
concrete financiële steun toegezegd. Wel hebben wij de veerbaas aangeboden 
hem te ondersteunen bij administratieve- en juridische zaken zoals bijvoorbeeld 
het oprichten van een stichting of vereniging mocht dat gewenst zijn. 
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Meedenken en meehelpen bij een reddingsplan/crowdfunding zoals omschreven 
in het artikel op veerponten.nl kan ook vallen onder de aangebonden hulp. 
 

3. Het lijkt dat andere gemeenten (Hattem, Zwolle) wel financiële steun geven, 
waarom kiest Bronckhorst er voor dit niet te doen? 
 
Er zijn veren in Gelderland die financiële steun krijgen van de provincie en de 
oevergemeenten. Dit zijn veren die voorheen een beroep deden op het 
Verenfonds en tegenwoordig een beroep doen op de nieuwe (tijdelijke) regeling 
van de provincie. Deze regeling, en daarmee provinciale en gemeentelijke 
bijdragen, zijn van toepassing op veerdiensten met een niet sluitende 
exploitatie. Het veer Bronkhorst – Brummen heeft tot op heden geen aanspraak 
gemaakt op deze regeling en aangegeven een sluitende exploitatie te hebben. 
Daarom is er in dit geval geen sprake van gemeentelijke financiële steun. 
Daarnaast zien wij het niet als onze taak om een veerdienst te exploiteren of 
over te nemen. 

 
4. Het reddingsplan zoals wordt voorgesteld om ondernemers een rol te laten 

spelen in het behoud van de vaart spreekt de VVD aan, zij hebben immers veel 
baat bij een behoud. Wil Bronckhorst hier ook in faciliteren? 
Ja, zie antwoord op vraag 2. 
 

5. Denkt Bronckhorst ook na over de optie om inwoners die een uitkering/afstand 
tot de arbeidsmarkt hebben een rol te geven in het reddingsplan? Bv een 
opleiding aan te bieden, actief mee te doen? 
 
Wanneer een ondernemer vraagt om steun in deze vorm kunnen wij binnen ons 
beleid onderzoeken of het mogelijk is om inwoners met een afstand tot de 
arbeidsmarkt hiervoor te scholen en waar mogelijk in te zetten. 

 
Datum: 16 augustus 2024 

 


